
Fra: geir andersen <geiran@icloud.com> 
Sendt: 24. august 2017 17:23 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Kantklipping. 
 
Hei. 
Savner kantklipping på Flatøy, dette er trist når ein ser kor fint det er klipt på Frekhaug. 
No går det snart ikkje an å koma ned til kaien på Flatøy Vest. 
Håpar dette ordner seg snarest. 
 
MVH 
Geir Andersen. 
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